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Zápisnica 

z 5. zasadania OZ v Horovciach, konaného dňa 23.8.2023 o 17.30 hod. 

 

Prítomní:  Mgr. Erika Staňová, starostka obce 

Poslanci: Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, Bc. Marta 

Lačná, Ing. Samuel Karas  

Ďalší prítomní: Bc. Andrea Eliašová, zamestnanec obce, Ing. Juraj Hrišo, hlavný kontrolór obce 

Neprítomní:  Marcela Koppová, Ing. Anton Melišík 

  

PROGRAM:  

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4. Zriaďovateľská listina a štatút Spojenej školy Horovce 

5. Rekonštrukcia školskej kotolne 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8.  Návrh na uznesenie 

9.  Záver 

 

Na zasadnutie OZ boli poslanci pozvaní písomnou pozvánkou zaslanou elektronickou poštou. 

Hlasovanie počas rokovania bolo verejné.  

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvorila a viedla starostka obce Mgr. Erika Staňová, ktorá privítala všetkých prítomných. 

Starostka konštatovala, že všetci poslanci boli na zasadnutie včas pozvaní. Počet prítomných poslancov 

je 5 a OZ je uznášania schopné.  

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 32a/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce podľa § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z.n.p. 

Schvaľuje 

program rokovania  

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4. Zriaďovateľská listina a štatút Spojenej školy Horovce 

5. Rekonštrukcia školskej kotolne  

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Návrh na uznesenie 

9. Záver 

 

Hlasovanie:    za:                       5 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová,        

Bc. Marta Lačná, Ing. Samuel Karas,)         
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                         proti:  0  

                         zdržal sa: 0      

                         neprítomní:     2 (Marcela Koppová, Ing. Anton Melišík) 
 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 32b/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce podľa § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z.n.p 

Schvaľuje 

voľbu členov návrhovej komisie a zapisovateľa 

 

Návrhová komisia:        Ing. Samuel Karas, p. Ľudmila Bieliková 

Overovatelia:   Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová 

Zapisovateľka:                Bc. Andrea Eliašová 

 

Hlasovanie:    za:                 5 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová,          

Bc. Marta Lačná, Ing. Samuel Karas,)         

                         proti:  0  

                         zdržal sa: 0      

                         neprítomní:    2 (Marcela Koppová, Ing. Anton Melišík,) 

 

K bodu č. 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

➢ všetky body plnenia uznesení sú v riešení  

 

K bodu č. 4 Zriaďovateľská listina a štatút Spojenej školy Horovce 

 

Štatút a Zriaďovateľská listina Spojenej školy Horovce boli zaslané poslancom elektronickou poštou, 

ako materiál k zasadnutiu obecného zastupiteľstva s tým, že tam bola doplnená suma nehnuteľného 

majetku a hnuteľného majetku. Doplnené bolo aj že je v súlade s prílohou inventarizácie majetku. 

Pozn.: o 17:39 h prišla poslankyňa Marcela Koppová 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 34/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce v súlade so zákonom č. 29/1984 Zb. o sústave základných 

a stredných škôl (školský zákon) v znení neskorších zmien a doplnkov, v súlade s ustanovením § 6 a § 

19 zákona č. 245/2008 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov  v znení neskorších zmien a doplnkov a § 11 ods. 4 písm. 1) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov a v súlade so zákonom č. 523/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy v znení neskorších zmien a doplnkov 

Schvaľuje 

s účinnosťou od 01.09.2023 Štatút Spojenej školy, Horovce 79, 020 62 Horovce 

 

Hlasovanie:    za:                 6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová,          

Bc.  Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Marcela Koppová,)         

                         proti:  0  

                         zdržal sa: 0      

                         neprítomní:    1 (Ing. Anton Melišík,) 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 35/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce podľa § 22 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve 

a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

Schvaľuje a vydáva 

Zriaďovateľskú listinu Spojenej školy, Horovce 79,3 020 62 Horovce 
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Hlasovanie:    za:                 6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová,          

Bc.  Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Marcela Koppová,)         

                         proti:  0  

                         zdržal sa: 0      

                         neprítomní:    1 (Ing. Anton Melišík) 

 

K bodu č. 5 Rekonštrukcia školskej kotolne 

 

Vyžiadané sú 4 cenové ponuky, z toho sú dve dodané a to od firmy Štefanec a syn kúrenie, ktorý robili 

posúdenie havarijného stavu aj komplet správu k tomuto na sumu 45 672,70 eur a od Petra Krajčoviča 

na sumu 34 200,20 eur. Cenové ponuky mali rovnaký obsah, len s rozdielom, že firma Štefanec a syn 

ponúka kotle a príslušenstvo Buderus a Peter Krajčovič kotle Protherm. Starostka kúrenie konzultovala 

aj s Ing. Melišíkom a jeho kurenármi a vyjadrenie od nich bolo, že obe značky sú stabilné. Boli 

vysúťažené ešte 2 cenové ponuky ešte vo februári 2023 cez Tendernet. Z toho jedna cenová ponuka 

bola na 148 616 eur a 150 858,53 eur druhá cenová ponuka. 

Starostka uviedla, že môžeme pristúpiť k priamemu zadaniu zákazky vzhľadom na to, že sa jedná 

o havarijný stav, je to odkonzultované aj s právnikom a preto sa riešili cenové ponuky. V prípade, ak 

by nám nebol akceptovaný havarijný stav, ktorý trvá už dlhší čas, postupujeme v zmysle našej 

smernice o zákazke s nízkou hodnotou na základe 3 cenových ponúk, kde sú uvedené spoločnosti 

Štefan a syn, Peter Krajčovič a Benistav. Na nás je, aby sme vybrali cenovú ponuku, ktorú budeme 

akceptovať. Starostka navrhovala Petra Krajčoviča, nakoľko má najnižšiu cenovú ponuku, nie je 

platcom DPH, tá by bola prenesená na materiál, nie na prácu. Doplatok 4 200 eur by sme mali byť 

schopní pokryť z vlastných zdrojov. 

Starostka otvorila diskusiu k tomuto bodu. Nikto do diskusie neprispel. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 36/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce 

Schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy s dodávateľom na odstránenie havarijného stavu kotolne v budove ZŠ a MŠ 

Horovce a to Petra Krajčoviča na základe predloženej cenovej ponuky, ktorá bude neoddeliteľnou 

súčasťou zmluvy. 

 

Hlasovanie:    za:                 6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová,          

Bc.  Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Marcela Koppová,)         

                         proti:  0  

                         zdržal sa: 0      

                         neprítomní:    1 (Ing. Anton Melišík) 

 

K bodu č. 6 Rôzne 

 

➢ Voľba riaditeľa školy – PhDr. Krošláková je poverená riadením školy, s tým, že prechádza teraz 

všetky legislatívne kroky tak, aby sa plynulo nabehlo v novom školskom roku pod novým 

subjektom. Hneď po začatí školského roka bude riadne poverená na zriadenie Rady školy 

a potom Rada školy bude musieť mať prvé zasadnutie, na ktorom si určia predsedu, podpredsedu. 

Keď bude zriadená Rada školy, bude vyhlásené výberové konanie na riaditeľa školy.  

➢ Školská inšpekcia – základnú školu zriaďovala obec, obec je povinná dohliadať na to, aby tam 

veci išli. Teraz sú už povinné a zodpovedné za seba a musia si oni dohliadať na to, aby mali 

vzdelanie a všetky tieto veci. Čo sa týka vzdelania, tie podklady na jednotlivé povinné 

vzdelávanie 20 hodín ročne, profesijné rasty tam boli, neboli však podpísané od zriaďovateľa. 

Druhá vec, boli tam administratívne nedostatky typu, píšeme triednu knihu perom alebo 

ceruzkou. Starostka si toto vydiskutovala aj s riaditeľkou, s tým, že urobila opatrenie, že sa 

zabezpečil plný Edupage, čiže budú zapisovať elektronicky. Čo sa týka učenia 
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nekvalifikovanými zamestnancami. Prebiehalo to na pôde výchov – výtvarná, hudobná 

a prírodoveda, ktorú učila Mgr. Crkoňová s tým, že ona má vychovávateľstvo a nie výchovy. 

V inšpekčnej správe je uvedené aj to, že neučia správne slovenský jazyk v tom, že napísali 5 

diktátov namiesto 6. 

Starostka poslala poslancom ešte pred zastupiteľstvom podklad – Opatrenia na odstránenie 

nedostatkov týkajúcich sa školskej inšpekcie. 

Starostka otvorila diskusiu k tomuto bodu. 

• Mgr. Bitterová – na škole bol problém s internetom, to už je odstránené? 

• Starostka – problém s internetom bude odstránený, nakoľko v októbri sa spúšťa optika škola by 

sa napojila na ňu, nakoľko je dohodnuté, že optický internet nám napoja na celú budovu školy 

bezplatne. 

• p. Koppová – na jednej strane si povedzme, že jednoducho je to aj prestíž obce, je tu malotriedka, 

a druhá vec je, že aj pani riaditeľka tým, že jej neboli umožnené niektoré veci, tak mohla sa 

niekde nejakým spôsobom sťažovať, že jej to nebolo umožnené. 

• Starostka – bola na obecnom zastupiteľstve, žiadala napríklad navýšiť pedagogického 

zamestnanca. Kde sa mala sťažovať? 

• p. Koppová – okrem OZ sa mohla sťažovať napríklad na školskú správu. 

• p. Koppová – keď si to pozrie nejaký laik, tak si povie, že pani riaditeľka tam bola riaditeľkou 

a teraz sa ide znova prihlásiť do výberového konania? Nemala v poriadku veci, tak ako mala ich 

mať v poriadku, tak teda budeme voliť takúto pani riaditeľku? 

• Starostka – v septembri má byť následná inšpekčná kontrola. Starostka inšpekcii povedala, že 

trvá na tom, že tá kontrola nebude administratívna. Aby bol reálne posúdený stav, či bolo alebo 

nebolo odstránené. 

• p. Koppová – je to škoda na margo Horoviec, že sa rozrastá obec a keď si toto niekto prečíta, 

veď je to zverejnené. 

• Bc. Lačná – našou prioritou je, že ako obec máme školu a  nemôžeme o túto školu prísť a musíme 

robiť všetko preto, aby to fungovalo. 

• p. Koppová – pre obec by bolo ideálne, keby do tej školy chodilo 40 detí, len chodí tam málo 

detí a aj tie deti, ktoré by mohli chodiť do tej školy z Horoviec nehodia. 

• Starostka – posledné roky nám odchádzajú deti z toho dôvodu, že majú starších súrodencov na 

iných školách, teda druhý stupeň a tým rodičom je to komfortné, keď toho menšieho súrodenca 

zoberie ten starší. 

• Bc. Eliašová – najväčší problém je v škole, aj keď sa pýtam mamičiek, tak je to tým, že je to 

spojené, že sme malotriedka a že sú spojené ročníky.  

• p. Koppová – obec už nebude zriaďovateľom školy? 

• Starostka – obec bude stále zriaďovateľom školy. 

• p. Koppová – myslím tým, že tie kompetencie budú prenesené na riaditeľku školy? 

• Starostka – kompetencie budú prenesené na riaditeľku školy, ale riaditeľka sa nám stále 

zodpovedá.  

• p. Koppová – musí sa dohliadnuť na to, aby škola bola v lepšom svetle, ako to momentálne je. 

• p. Bieliková – čiže Mgr. Crkoňová nemá učiť výchovy? 

• Starosta – nie, ona nie je na to kvalifikovaná. 

• Bc. Lačná – a koho prijímajú ako pedagogického zamestnanca? 

• Starostka – pani Bc. Strakovú. Asistentka Bajzíková pôjde na polovičný úväzok do družiny, lebo 

tam máme veľa detí a druhý polovičný úväzok bude učiť ako nekvalifikovaná – výchovy, ale 

s tým, že ona si dorába vzdelanie a odo mňa dostala podmienku do 3 rokov si doplniť vzdelanie, 

čo je v súlade so školským zákonom. 

• Bc. Lačná – keď bude zvolená Rada školy oboznámiť predsedu RŠ, aby tí rodičia pracovali spolu, 

že oni majú tie kompetencie. 

• Bc. Toman – čo sa týka tých inšpekcií, myslím si, že keby na každú školu prišli, tak 90% z tých 

vecí tá inšpekcia nájde, keby chcela. Po druhé, čo sa týka riaditeľky, keď sa tu o nej hovorilo. 

Školstvo je ťažká vec a ťažko sa ona pôjde niekde sťažovať, keď jej zriaďovateľ povie nedám, 
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nemám, poraď si. Kde pôjde? Na štátnu inšpekciu? Akurát na to, aby prišla takáto inšpektorka? 

Urobí veci, donesie ich starostovi podpísať a ten starosta povie, ty si nekompetentný, ideš preč, 

môže prísť druhý. Ona nemá inú možnosť, kde sa ísť sťažovať. Tu by som skôr apeloval na to, 

že veď je tam Rada školy, prečo by sme to mali my, ako poslanci kontrolovať alebo starosta. Je 

tam RŠ, sú tam rodičia a keď táto RŠ je dobrá, tak RŠ predsa môže kontrolovať pri komunikácii, 

stretáva sa s rodičmi. Veď zápisy z RŠ musia byť a oficiálne by mali byť niekde aj zverejnené, 

každý si to môže prečíta, môže sa k tomu vyjadriť. Je tam raz zvolená RŠ, kde aj obec má svojho 

zástupcu, ktorý nás (poslancov) môže informovať o tom, že toto sa tam môže diať. Nemusí to 

hovoriť priamo tam, pred riaditeľom, ak sa toho bojí, ale môže to povedať tu a už zriaďovateľ je 

na to, že sa tam môže prísť pozrieť a porozpráva sa s rodičmi bez toho, aby to škola vedela. 

• Ing. Hrišo – bude sa robiť inventarizácia majetku obce (ZŠ, MŠ, dom smútku, kultúrny dom, 

obecný úrad, hasičská zbrojnica. Treba spraviť do miestnosti súpis majetku, ktorý tam je. 

• Starostka – preto som dala do tej Zriaďovateľskej listiny na DHDM (dlhodobý hmotný drobný 

majetok) v zmysle inventarizačného súpisu, ktorý bude neoddeliteľnou prílohou. 

 

K bodu č. 7 Diskusia 

Bc. Toman – vláda schválila odpustenie Covidových pôžičiek? 

Starostka – ešte to nie je podpísané 

 

K bodu č. 8 Návrh na uznesenie 

Na konci diskusie Ing. Samuel Karas prečítal schválené uznesenia. 

 

K bodu č. 9 Záver  

Na záver starostka obce poďakovala všetkým za účasť, ako aj za diskusné príspevky a zasadanie OZ 

ukončila. 

 

 

 

 

Zapísal: Bc. Andrea Eliašová   .................................... 

Overovatelia: Bc. Miloš Toman  .................................... 

 

            Mgr. Monika Bitterová .................................... 

 

 

 

 

V Horovciach, dňa 23.08.2023 

 

 

 

 

 

           Mgr. Erika Staňová 

                          starostka obce 


